
Zápis z jednání Výkonného výboru KSH Středočeského kraje konaného dne 25. srpna2o2o,
v kanceláři OSH Praha-východ

Pfftomni zaYY KSH:

Starosta KSH - p. Oldřich Lacina

OSH Benešov - pí. Dana Vilímková

OSH Beroun * p. Josef Štětt a

OSH Kladno * p. Martin Zuska

OSH Kolín - pí. Kamila Havlínová

OSH Mělník - p. František Dvořák

OSH Mladá Boleslav * p. Ladislav Hložek

OSH Praha-východ - pí. Markéta Hrušková

OSH Praha-západ- lng. Josef Myslín

OSH Příbram - Bc. Václav Jankovský

KORM - Ing. Aleš Karda (přítomen také jako zástupce OSH Kutná Hora)

KORR- v zastoupení p. Pavel Gerberg

Omluveni: OSH Kutná Hora - p. Jaroslav Dušek, OSH Nymburk - p. Martin Kíál, OSH Rakovník -
p. Zdeněk Ledvinka, KORP - pí. HaŇa Lánská, Aktiv ZH - p. Josef Páv

Dále přítomni:

Předsedkyně KKRR - pí. Růžena Maděrová

Vedoucí kanceláře KSH - pí. ZdeŇa Šindelářová

Zapisovatelka * Petra Myslínová Cejpková

Průběh jednání:

1l Zaháiení jednání - p. Lacina zahájil jednání W KSH v 16.05 hod. přivítráním přítomných a
seznámením s pfogťamem jednání.

2l Yolba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - jako zapisovatelk a je navržena pracovnice kancelráře
KSH Petra Myslínová Cejpková, jako ověřovatelé pí. Markéta řhušková a Ing. Josef Myslín, proti
ČemuŽ nenížádných námitek. O volbě zapisovatelky a ověřovatelů zápisu je di{no hlasovat:

Výsledek hlasování: Všichni přítomni s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdržel hlasování.

Usnesení č. 1 - Zapisovatelka a ověřovatelé zápisu byli schváleni.



3/ Kontrola zápisu z minulého jednání - p. Lacina zrekapituloval některé důležiůe body a informace,
které byly projednávány najednrání W KSH dne 9. éewna2020.

a) Následná kontrola OSH Kladno a konhola O§H Kutná Hor.a - slovo předárro pí. Maděrové:
Následná kontrola OSH Ktadno proběhne v pátek 28. srpna t. r., ve čtvrtek 27. srpna t. r.
proběhne kontrola na OSH Kutná Hora. P. Zuska doplňuje, že následná kontrola hospodaření
bylazpůvodně plánovaného termínu přeložena z důvodu karantény.

b) POODM - na předchozím jednání W bylo konstatováno vyhodnocení krajského kola
POODM. Dnes jsou připraveny tašky s cenami pro děti z jednotlivých okresů. P. Lacina vyzval
přítomné, aby předali tato ocenění ve sqých okresech.

c) Krajská soutěž v dispiplínách TFA * minulé jednrání schválilo uspořrádání kempu TFA v Bílých
PoliČanech - slovo je předano p. Gerbergovi. Přípravný kemp TFA proběhl ve dnech 14. až 16.
srPna2020, kdy se zúčastnilo 10 závodníků z našeho kraje (8 mužů a 2 ženy) a 6 roáodčích.
Samotná krajská soutěž proběhne v rámci Královéhradeckého kraje tuto neděli v Žernové za
ÚČasti závodníků z přípravného kempu. Je přihlášeno 7 roáodčích, z toho 4 jsou nominoviáni
na jednotlivé úseky. Zkajské soutěže bylo mělo postoupit 5 mužů a2 ženy na Mistrovství ČR.
V tuto chvíli se řeší ubytování pro rozlroděí a závodniky. P. Gerberg požaduje schválit
ubytování pro rozhodči azávodnilqt v Žernově, dále cestovnináhrady pro-roáodčív Že,mové
a dodateČně pro rozhodčí v Bílých bofičanech. P. Lacina doplňuje, že na minulém jednání byla
schválena Částka 30 tisíc na TFA. Ubytování v B. Poličanech stálo 19 tisíc /původni předpokiad
byl 15 tisíc/. Na dotaz p. Zusky, zda toto naqýšení bylo konzultovráno védením Hotefu sílo
PoliČany se starostou KSH, odpovidáp.Lacina kladně. Bc. Jankovslcý hodnotí velmi pozitivně
organizaci v BÍlých PoliČanech. Následně je dráno hlasovat o tom, aby se požadované cestovné
proplatilo z krajského rozpoětu:

Výsledek hlasolání: VŠichni přítomni s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PRoTt a
nikdo se nezdržel hlasování.
Usnesení Č. 2: Proplacení cestovného rozhodčím a závodníkům TFA bylo schváleno.

Dále bylo projednáno zajištění poháru pro krajskou soutěž TFA. Zajistí kancelář KSH, do
Zernovaje zaveze p. Lacina. Pohfuy budou zakoupeny pro všechny soutěžící. Putovní pohár
přiveze na místo konání soutěže vítěz krajského kolav TFA z roku 2019.

d) Krajská soutěž v požárním_sportu - předchozíjednání W KSH schválilo upořádat pohárovou
soutěŽ namísto zrušeného posfupového krajského kola v požárním sportu. P. Gerberg podal
informaci o přípravě propozic soutěže O pohár starosty KSH, což pioběhlo v rámci jebnrání
KORR v BÍlých Poliěanech. Pohrárová soutěž proběhne 27. září 2020 v Cítově 1on. rrncmit;.
Sezahájenímsepočítáv 10.00hod.,předpokládanýkonecsoutěževe 14.30hod. Zakaždýokres
se zúČastní jedno druŽsfuo mužŮ a jedno družstvo žen. Na dotaz starosty KSH na rcast jejich
družstev odpověděli všichni přítomní starostové OSH kladně.

PÍ. Havlínová vznesla dotaz ohledně cestovních nráhrad při dopravě na krajskou soutěž. p.
Lacina podal vysvětlení, že jižv loňském roce bylo stanoveno, žé tlrto cestovňí nráhrady budou
hradit přímo okresy.

P. Myslín vznesl dotaz, proč byl vyměněn moderátor soutěže (původní návrh vzešel zpZ). pan
Gerberg podal vysvětlení,že noqý hlasatel je zkušený, neboť moderuje krajské soutěže.

P. MYslÍn se dále dotazuje na počet rozhoděích, neboť na jednání Krajské odborné rady represe
bYli stanoveni 3 rozhodčíza jedenokres, nyníje v propozicích uvedeň pouze jeden roáoaei. p.
Gerberg vysvělluje, že zátměrem bylo ulehěit okresům, aby nemusely jezdit velké skupiny
rozhodČÍch, avŠak rozhodně nebude problém, pokud z některého okresu příliede rozhoděícn vicL
neŽ jeden. Ve prospěch OSH PZ se starostové dvou okresních sdruženi izdati účasti jednoho
svého rozhodčího.



e)

V následné diskuzi byl projednáván nahradní stroj jako záložni. Zajisá pí. Vilímková (OSH
Benešov).

O znění propozic O pohár starosty KSH je dráno hlasovat:

VýsledekhlasovánÍ: VŠichni pfftomnís právem hlasovatPRO' nikdo nebylPROTI, nikdo
se nezdržel hlasování.

Usnesení č;3: Propozice krajské pohárové soutěže byly schváleny.

Krajské setkrání přípravek - minulé jednání W KSH schválilo konání této akce, která by měla
Proběhnout 20. záíi t. r. na okrese Praha-západ. P. Myslín informuje, že zatímjsou pouze 4
PřihláŠená družstva. P. Lacina požádalpřítomné o určitou propagaci na jednotlivých okresech.
Strava pro závodníky je zajištěna, počítá se s medailemi a cenami, čeká se pouze ná finální počet
přihlášených družstev.
Krajské setkrání ZH - minulé jednání W KSH schválilo, že se tato akce konat nebude.
Exkurze.Aktivu ZI{ a Komise historie v Panensk,,ých Břežanech - p. Lacina pochvalně hodnotí
tuto akci stejně jako činnost Komise historie, která si vzala za úkol zmapovat zapojení hasičů
do odboje.
Výjezdní zasedrání Aktivu ZH - uskuteční se ve dnech 26. a27 . srpna do Jihomoravského kraje.
ZaKSHPojede p. Lacina pí. Vilímkováap.Páv.Odjezdproběhnev ranníchhodináchve sťedu
2!. 8. do Brna, poté bude přejezd autobusem do muzea ve Svatobořicích, následuje setkání se
ZaslouŽilými hasiči z Jihomoravského kraje, druhý den proběhne jednání AktivuZHa po dnrhé
hodiněje plánován návrat vlakem zpět do Prahy.
Vsuvka; P. Zuska doplnil, že OSH Kladno by již mělo mít svého vedoucího Aktivu ZH, bude
jím nový nositel tifulu ZH p. Šulc.
Příspěvkv na historické prapory - informaci podala pí. Šindekárová - veškeré loňské dotace na
historickó praPory jsou jž vyúčtovány. Byly vystaveny nové dohody pro přfiemce letošní
dotace, které již byly všechny s podpisem odpovědných osob vráceny 

"pei 
nu i<sH.

Oslava {ÚroČÍ 140 let - p. Lacina zrekapituloval sbory, kíeré v letošním roce slaví 140. výroěí
svého zaloŽenÍ, u některých byly oslavy odloženy na příští rok z důvodu šíření koronaviru.
Dotace TFA pro mládežo* byly odeslány k podpisu všechny dílčí dohody pro tato SDH: Minice,
Velfuusy, Kostelec nad Cernými lesy a Vlašim.
Dotace TFA pro dospělé - rovnéž zde byly k podpisu odeslrány dílčí dohody pro tato SDH:
Yglt o|l, OvČráry a Březnice. KSH se vzdalo ěrásti dotačních prosťedřů ve prospěch
jednotliqých sborů, pro KSH ponechrárry 2 tisíce Kč.
Potace SťedoČeského kraje z roku 2019 - je prodloužena do listopadu. Stále se čeká na
vYÚČtovárrí této dotace od okresů: Příbram, Benešov a Mladá Boleslav. Zástupci okresů přislíbí
odevzdiání vyriětování po uskutečnění shromáždění delegátu sboru.

Najednotlivé okresy byly rozeslány dodatkové dohody s nevyčerpanými peněžními prosředky.
Dohoda nebyla zaslánapouze na OSH Kladno, kdy tato dohoda bude podepsána starostou KSH
aŽ Po Provedení následné kontroly účetnictví OSH Kladno za přítomnosti zástupců sH ČMS,

V nás§dné diskuzi pan Zuska informoval o svém nesouhlasu s posfupem p. Laciny. Pan Lacina
PřeČetl Přítomným usnesení OSH Kladno, na jehož zikladě OŠH riaOno pozastavuje dočasně
svou sPoluPráci s KSH_SJředočeského kraje. Pan Zuska dále uvedl, že p. Laorrra nómá právo
9dlÍlout nodepsat přidělení dotace, neboť o této skuteěnosti by měl rozhbdnout celý WkSH.
P. Zuska podal stížnost na jednání starosty KSH na ústředí Srr ČnnS. P. Zuska téžlnformoval
Usťední kontrolní a rcvizní radu o svém nesouhlasu s postupem starosty KSH. Dále podal
informaci o pofudavku KKRR na hmotnou zodpovědnosf u srrě osoby. Dlě aotazu na právním
oddělení tato skuteČnost není nutrrá, neboť starostaje statutárem, tudíi ručí za svěřený majetek
ze zákona. Bc. Jankovský vznesl připomíŇu na p. Zusku, že dle usnesení W oSfu KÚdno
nemůže vystupovat na krajském sdružení za OSH.

f)
g)

h)

j)

k)

l)

m)



Ktématu jř proběhnuvší,ch kontrol na OSH Kladno, kdy KKRR konstatovala nedostatky
zejména v absenoi výdajových dokladů, resp. v jejich fyzické existenci, a dále k problematice
evidence zálohových faktur, se rozeběhla krátká diskuze. Tuto diskuzi uzavřel p. Lacina s tím,
že je ťeba počkat na qýsledek kontroly, ježproběhne přímo na SH ČMS tento pátek (28. srpna),
pokud bude vše vpořádku, není problém podepsat dodatek kdílčí dohodě o rozdělení
finaněních prosředků.

n) 4ménaúfuady zawznarlenání- bylo rovněž projednáno na předchozím jednr{ní W KSH.
o) 9erpání rozpqčfu za rok 2019 - tento bod nebyl na předchozím jednrání W KSH dořešen. Paní

Sindelářová předložila W KSH nově zpracované čerpání rozpočtu za rok 2019, které bylo
řešeno ve spolupráci s pí. Maděrovou. Jelikož k čerpání rozpoětu není připomínek, je o jeho
podobě dáno hlasovat:

Výsledek hlasování: 11 členů s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 1 hlas se
zdržel hlasování.

Usnesení č.4: Čerpání rozpočtu zarok2019 bylo schváleno.

p) Termíny okresních shromáždění - byly nahlášeny již na červnovém W K§H, je ťeba dořešit,
kter'ých shromáždění delegátů SDH se zúčastní starosta KSH a kteqých náměstci či další členové
W KSH. V následné diskuzi je domluveno takto:
30. srpna - Kolín - zúčastú se pí. Vilímková
5. záňi - Praha-východ - áčastní se p. Lacina
I0. zéří - Kutrrá Hora - zúčastní se p. Lacina
12. zéňí - Kladno - termín plati,možnádojde ke zrrrěně místa - zučastní se p. Lacina
13. zéři- Mladá Boleslav - zúčastní se p. Lacina
17 . záři - Nymburk - zúčastní se p. Lacina
19. září- Benešov - zuěasfirí se p. Myslín
19. září- Rakovník - zúěastní se p. Štětka
19. záři* Příbram -zfuěastní se p. Lacina
20. záÍÍ - Mělník - zúčastní se pí. Vilímková, ve stejný den se p. Lacina účastní Krajského
setkrání přípravek
26. záĚí-Pruha-západ - zúěastrrí se Bc. Jankovslcý
26. záňi- Beroun - zúěastní se p. Lacina

q) Poděkovrání za nasazení v boji s covid- 19 - na minulém jednrání W KSH padl návrh, aby jednotlivé
okresy nahlásily ty sbory, které by si zasloužily poděkování za boj s covid-l9. Dosud priSry pouze
návrhy na poděkovrání z OSH Mělník.

r) Poděkování za boj s covid-19 od Kraiského uřadu Sfiedočeského kraje - v zářiby měly být předrány
medaile Sfredočeského kraje navrženým osobám za aktivni boj proti covid-l9. Vposlednícň dnecÍr
obdrŽelo KSH výzvu od Středočeského kraje, aby byli nominovráni ti aktivní členové, kteří bojovali
s covid-l9 a s nimiž bylo plánováno uspořádat poděkování za účasti paní hejtmanky tento víkend. Akce
však byla odvolrána.

s) Dodatkové informace tYkající se plránování krajshých soutěží na příští rok - p. Dvořrák upozornil na
plánovanou rekonstrukci stadiónu v Neratovicích a pí. Havlínová na konání Kmochova Kolína. K těmto
skuteČnostem bude ťeba při plrfuovrání krajslcých kol mládeže a dospělých příští rok přihlédnout.

4/ PřihláŠky do Rejstříku sportu - na zrákladě požadavku od Ing. Němeěkové byly pracovnicemi KSH
vloŽeny do Rejsfiíku sportu (pod Národní sportovní agenturou) všechny sbory Sťedoěeského kraje,
které evidují minimálně jednoho sportovce (na zikladě označení v Centrální evidenci sH Čus| a
d99os9d jejich zaregisfuování nebylo provedeno. Na maily okresních sdružení přišly vygenerované
Žádostijednotlivých sboru fýkající se zaregistrováníjakožto sportovního oddílu.

Následně bylo Úkolem okresních starostu oslovit ýto sbory a požádatje o podpis žádostí, které bylo
nutno v dané lhůtě doručit na NSA. K zaregistrovaným sborům je však třeba ještě vložit aktualizovaný



seznam sportovcŮ dle ÚdajŮ zCenttální evidence. Pan Lacina tuto skutečnost konzultoval s Ing.
NěmeČkovou, která doporučuje, aby další spravování Rejstříku sportujiž dělaly přímo jednotlivé sbory.
Pan Lacina vyzval přítomné starosty OSH, aby na KSH případně nahlásili ty sbory, které vklad do
Rejsťíku odmítnou provést - v takovém případě by vložení sportovců zajistilo KSH.

5i Rozdělení dotace od §tředočeského kraje pro rok2020l2021 - p. Lacina informuje o podpisu
veřejnoprávní smlouvy. Všem přítomným členům W KSH je předložena tabulka s rozdělením
dotaČních prosťedků. Postupováno bylo dle stejného klíče jako u předchozích dotací. Ktabulce nejsou
vzne§eny žádné připomínky,tudíž je o této skutečnosti dáno hlasovat:

Výsledek hlasování: 11 členů § právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a 1 hlas se zdňel
hlasování.

Usnesení Č.5: Rozdělení dotace od Středočeského kraje na rok20202021 bylo schváleno.

6/ ShromáŽdění delegátů OSH - uskuteční se 24. října 2020 v Hotelu Akademie Naháč (Chocerady,
v blízkosti dálnice D1), jedná se o č§řhvězdičkový hotel, kde je zamluvena konferenční místnost a
objednáno stravování. Celková částka bude činit 23.000,- Kč včetně pronájmu konferenční místnosti.

Rozdělení hlasovacího klíče bude vycháaet z jednání VV KSH, které proběhlo v únoru t. r. (před
vyhláŠením nouzového stavu). Starosta OSH bude disponovat jedním hlasem, zbyvajícihlasy bude mít
delegát. Na jednání W KSH v únoru t. r. bylo rozhodnuto, že kandidovat na nráměstka starosty KSH
mŮŽe pouze starosta OSH. Na prvním zasedání si nový W zvolí vedoucí odborných rad, kteří se z tifulu
funkce také stanou členy W KSH. Pokud jde o ustanovení případných nouých odborných rad, p. Lacina
se domnívá, že Komisi historie by bylo lépe ponechat dle dosavadního modelu jako součást Aktivu ZH.
V minulosti byla několikrát diskutována rada ochrany obyvatelstva, avšak p. Lacina si v tuto chvíli není
jist, zda by se tuto radu podařilo ustanovit.

Nebyly vzneseny žádné dotazy, proto bylo přistoupeno k hlasovrání, které se týká svolání Shromráždění
delegátů OSH na termín 24.řijna2020:

Výsledek hlasování: 11 členů s právem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a t hlas se zdňel
hlasování.

Usnesení Č. 6 - Výkonný výbor K§I{ svolal §hromáždění delegátů O§H na 24. října2020.

7lRlůzné

Vyznamenání - p. Lacina seznámil přítomné ěleny W KSH s náwhem na Medaili Za záchranu živoÁ
Pro SDH KŠely (okres Kolín), kterou v den konání jednání W KSH obdržela kancelář KSH (zasláno
poŠtou). Rozeběhla se krátká diskuze, zda je možno udělit med. Za záchranl života celému sboru, dle
statutu vyznamenání se Bc. Jankovslcý domnívá, že tak lze učinit pouze v případě jednotlivců. Paní
Havlínová se dotazuje, zdaby bylo možné udělit SDH Kšely Záslužnou medaili KSH. proti tomuto
návrhu není námitek a je o něm dáno hlasovat:

Výsledek hlasování: 11 členů s právem hlasovat PRO, nikdo nebyt PROTI a 1 hlas se zdňel
hlasování.

Usnesení Č.7 -ZáslurŽná medaile K§II Středoěeského kraje pro §DII Kšely je schválena.

PÍ. Maděrová - informuje o potvrzení terrnínu kontroly na OSH Kutná Hora, chválí vsťícný přísfup
vedoucího kancelráře OSH KH.

P. Štgtka - OSH Beroun má naplánoviáno školení vedoucích mládeže a rozhodčíctr, situaci trochu
komplikuje nařízenákaranténa pro p. Milana Růžiěku.

P. Karda - na OSH Kutná Hora dojde ke zrrěně starosty a také ke změně vedouciho kancelráře.

PÍ. Havlínová - konstatuje všeobecný problém malého zájmu o soutěže, což bylo zmíněno v souvislosti
s krajs§ými přípravkami. Dále se dotazuje, zda stále platí doporuěení, které zaznélov únoru na jednání



VV KSH, aby se okresy nezavaznvaly, koho budou volit na celostátrrím sjezdu. K tomuto odpovídá p.
Lacinao že toto stále doporuěuje, nicméně koneěné rozhodnutí je přímo na samotných okresech.

Prosba od pí. Havlínové na starostu KSH: Je ťeba jednat s IZS o tomo zdamá OSH Kolín uspořádat
krajskou soutěž,jež letos neproběhla, příští rok.

P. Myslín - OSH PZ připravuje Pohár starosty na 12. záři, o měsíc později proběhne ZPV.

Bc. Jankovský - informuje o velkém zájmu o ,,šedesátky", zatim menší zájem o přípravky vidí
v odložených dovolených; 12. záňíproběhne pohárová soutěž v Hříměždicích.

Pí. Vilímková - na Benešovsku byl zrušen pohár starosty (požrární útoky) z důvodu malé účasti, doufá
v úspěšnou realizaci,,šedesáteko' pro děti, obecně zaznamenává útlum činnosti způsobený nelehkým
letošním rokem.

Pí. Hrušková - naPraze-východ se chystá ZPV ipohrár starostky, obává se nízké účasti na Shromáždění
delegátů.

Ostatní ělenové W KSH nemají nic do tohoto bodu.

8l Závér jednání - p. Lacina ukončil jednrání v 18.15, kdy poděkoval přítomn;ým zaúéast a přeje, aby
jejich shromáždění měla hladlcý průběh.

oldřich Lacina, starosta ksH středoěeského

Josef Myslín, ověřovatel zápisu:

Zápis vyhotovila:

petraMyslínovácejpkov u, ...fu. e/k-'.

Markéta Hrušková, ověřovatel zápisu: ......


